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 27/17ישיבת מועצת עיר מיוחדת  מס' 
 באולם המליאה  4/12/17שהתקיימה ביום שני 

 
 

 .19:11הישיבה נפתחה בשעה 
 

 משתתפים:
 ראש העיר  - עו"ד יעלה מקליס

 סגן ראש העיר -   אלי גרינמן 
 חבר מועצה -   ורדי בושרי

 חבר מועצה -  וןעו"ד הדר מימ
 חבר מועצה -   משה לוי

 חבר מועצה -   אמנון סעד
 חבר מועצה -   בן ציון רזניק

 חבר מועצה -   יוסי בן דוד
 חבר מועצה -   נתן בז'ה

 חבר מועצה -   יצחק פינקר
 

   
 חסרים:

 חבר מועצה -   שמואל רוטמן
 חבר מועצה -   גד מילר

 חבר מועצה -   ערן קקון
 חברת מועצה -  ברנרקרן לאופר 

 חבר מועצה -   עוזי מאיר
 
 

 סגל:
 מנכ"ל העירייה -   שירה דקל כץ

 גזבר העירייה -   גל לניאדו 
 יועמ"ש  - עו"ד רוני חלמיש 

 מבקר העירייה -   ישורון פרסיק 
 עוזרת מנכ"ל העירייה   -  אודליה פינשטיין
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 על סדר היום: 
  

 
 2014-2015ייני ביקורת לדוח מבקר הפנים של העירייה לשנים אישור המלצות הוועדה לענ .1

 21.11.2017מצ"ל: פרוטוקול וועדת ביקורת מיום 
 דברי הסבר נוספים: יו"ר הוועדה, חבר המועצה נתן בז'ה

 מבקר העירייה, מר ישורון פרסיק      
 

 2016דיון על הדוח הכספי המבוקר והדוח המפורט לשנת  .2
 22.10.2017ועדת ביקורת מיום מצ"ל: פרוטוקול ו 

 דברי הסבר נוספים: מר גל לניאדו, גזבר העירייה 
 

  30.6.2017יידוע ודיווח הדוח הכספי של העירייה ל  .3
 גזבר העירייה -דברי הסבר: רו"ח גל לניאדו

 19.10.17, פרוטוקול ועדת כספים המתייחס לדוח מיום 30.6.17מצ"ל:  הדוח הכספי ל 
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 פרוטוקול
 

 
 .2015-2014אישור המלצות הוועדה לענייני ביקורת לדוח מבקר הפנים של העירייה לשנים  - 1יף מס' סע
 

אישור  -, ישיבה מיוחדת. על סדר היום 27/17אני פותחת ישיבה  עו"ד יעלה מקליס:
י ביקורת לדו"ח מבקר הפנים של העירייה, לשנת  נ . מצורף 2014-2015המלצות הוועדה לעניי

 דת ביקורת. פרוטוקול וע
יה.  -דברי הסבר  ומר ישורון פרסיק מבקר העירי יו"ר הוועדה, חבר המועצה, נתן בז'ה 

 ישורון? 
 

, תתחיל כבודו.   מר נתן בז'ה:  תתחיל ישורון
 

.  עו"ד יעלה מקליס: , סליחה. בבקשה, נתן נתן? אוקיי  קודם 
 

וזה גם כתוב, אבל אנ  מר נתן בז'ה: זה. קודם כל, אני רוצה להודות,  י אקריא את 
ברצוני להודות למבקר העירייה, עו"ד ישורון פרסיק, על דוחותיו המקצועיים והיסודיים, 

 . נתן בז'ה במילוי תפקידו ועדה, ועזרתו למר  י  תודה מיוחדת לגב' השתתפותו הפעילה בדיונ
. עושה עבודה מדהימה, מרכזת הוועדה, על עזרתה  , חבל שהיא לא כאן אורית מלחי

 בניהול הוועדה ובהכנת הפרוטוקולים. לגד מילר על הפעמים שהוא הגיע. ואפילוהמקצועית 
. ובוודאי תודה לכל המבוקרים, שכולם שיתפו פעולה,  איציק פינקר מידי פעם גם הגיע לכאן

 כל מנהלי המחלקות למיניהם בכל האגפים. 
ו , עברנו על נושא של פעילויות הרכש והבקרה בתחום התק2014-2015-אנחנו ב שורת, ושם הי

ים. נבדק כל הנושא של הוצאות החיוב של בזק  המלצות, שחלקן אנחנו כבר ראינו שיש שינוי
ו יודעים שהתחילו לטפל בהם.  זה אנחנ וגם את   והוועדה פה המליצה דברים לעשות אותם, 

מיצוי הכנסות מהחינוך, מה שהוועדה, היו"ר, המבקר העלה שם דברים, שהוועדה מצאה 
ן לנו שם אישורי בטיחות, ולא שיש)לא בר כי אי ור( שאנחנו פשוט לא מדווחים עליהם, 

זה כסף  כי  קיבלנו כספים עליהם. המבקר הפנה את תשומת הלב למערך החינוך, שיטפל, 
זה   . ו .  ₪ 500,000שאנחנו פשוט הפסדנ , בגלל הגנים שלא דווחו  לפחות שלא קיבלנו

הסעות בחינוך, מה שמתברר, שאנחנו מעסיקים מאגף החינוך עברנו להסעות בחינוך. בנושא ה
לפעמים חברות של קבלן, שמסיעים ילדים נכים, אבל עובדים עם קבלני משנה, שאף פעם 
ובנושא הזה  אנחנו לא יודעים מה קורה עם הנושא המשטרתי אם יש להם אישורי העסקה. 

את החברות חייבים, אם יש להם הרשאות. והם ממשיכים לעבוד. כי אנחנו בודקים רק 
ולא את חברות המשנה שעובדות איתם. וכדאי בנושא הזה לשים תשומת לב ולבקש  הגדולות 
ולא חשוב מטעם מי הוא בא, שיגיש את המסמכים  גם מכל מי שעוסק בנושא של הסעות, 

 האלה של היעדר הרשאות. וזה דבר שאנחנו חייבים לשים תשומת לב לזה. 
זה מה שהזכרתי מקודם , חלק מהדברים שכתבנו שחסר כאן תקציבן שיכול אגף החינוך, 

ן תיאום מספיק  ן הרווחה לבין אגף הגבייה. אי לעשות הכנסות די טובות לעירייה. יש בעיה בי
 שם. 

בין  ן תיאום  , זה שאי נושא הרווחה, מעבר לכל הבעיות שכתבנו בדו"ח, אחד הדברים שהפריעו
ן הגבייה, ולפעמים יש חובות אבודים  ן הכיסאות, וצריך לראות איך הרווחה לבי שנופלים בי

גם גל התייחס לזה והמבקר. פשוט יש לכם שם את כל ההמלצות.   לפתור את הבעיה. 
יין של רישוי עסקים. מומלץ לבצע פעולות אכיפה למול  זה היה ענ  , נושא אחרון שעברנו

מא, אזור הפעלת עסקים ללא רישיון עסק ויש להנפיק אישורים. אחת הבעיות שנוצרו, לדוג
. אי אפשר שם לדוגמא לעשות מסעדה, כי אין להם שם אישורים  י ראיתי התעשייה, דברים שאנ

 למסעדות. ואני לא מכיר אזור תעשייה בלי מסעדות. 
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, זה על  עו"ד יעלה מקליס: זה אושר, אוקיי ננאם  , יש 2015-2014כבר אושר.  , ואמרתי
 .  דברים שטופלו ואושרו

 
 אושר, בתב"ע? איפה  מר ורדי בושרי:

 
  -לא, ברגע שאישרנו את התכנית של נעמה מליס, אז אפשר עו"ד יעלה מקליס:

 
.  מר ורדי בושרי:  היא לא בתוקף עדיין

 
 לא משנה, אבל יש כוונה, יש מדיניות.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 השאלה אם המדיניות שונתה.  מר ורדי בושרי:

 
יוסי בן דוד: ייעוד?  מר  י   ללא תשלום שינו

 
 שימוש חורג.  מר אמנון סעד:

 
יותר?  מר ורדי בושרי:  לא צריך לעשות שימוש חורג 

 
 שימוש חורג.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 לא צריך?  מר ורדי בושרי:

 
יוסי בן דוד:  אז צריך לשלם, לא?  מר 

 
 מי שעשה עד היום, שילם את השימוש החורג.  מר ורדי בושרי:

 
יוסי בן דוד:  ה, לא בשימוש? והיום מי שעוש מר 

 
 היום מה?  מר ורדי בושרי:

 
 חלקם לא.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 היום לא צריך לעשות שימוש חורג?  מר ורדי בושרי:

 
 חלקם לא.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 מה זה חלקם?  מר ורדי בושרי:

 
זה לא כזה פשוט.  עו"ד יעלה מקליס:  חלקם לא. צריך לקבוע. אני אפרט, 

 
ואולי דו מר נתן בז'ה: וקא בקטע הזה כן כתבנו, שמאז שאת נכנסת התלבשת על הנושא הזה, 

, זה בקטע שנבדק. ובאמת, עוד פעם, תודה  וזהו כדאי שאת תגידי כמה דברים. זה השארנו לך. 
י נמצא ברוב הישיבות.  נ למבקר שעושה עבודה מדהימה. גל נמצא כמעט ברוב הישיבות, רו

 תודה לכולם על שיתוף הפעולה. 
 

גם.  משה לוי: מר  ותודה ליו"ר הוועדה 
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 תודה רבה לנתן על העבודה.  עו"ד יעלה מקליס:
 

ון רזניק: צי יו"ר ועדת ביקורת בקדנציה  מר בן  , אם אפשר להגיד, בתור מי שהיה  כן
יכול להעיד מידע אישי שזו עבודה שדורשת הרבה מאוד עבודה מהוועדה  י  הקודמת, אנ

להיות בישיבות. הוא גם אחרי זה צריך להשקיע מהזמן שלו ובעיקר מהיו"ר, הוא גם צריך  
 .  ולכתוב את הדו"חות, והם לא קצרים, ושאפו

 
 תודה.   מר נתן בז'ה:

 
י רוצה להעיר  עו"ד הדר מימון: י רואה טעם לפגם בכך  –הערות ברשותך. אחת  2אנ אנ

נדון רק היום, בשלהי שנת  לפני הבחירות,  , פחות משנה2017שכל הנושא של ועדת הביקורת 
, אני 149אנחנו דנים למעשה בשנת הכהונה הראשונה שלך. והאישור פה הוא לפי סעיף   ג'

, בהרכב שלה, לאשר את הדברים האלה. ואני מפנה גם לסעיף  בספק אם יש סמכות לוועדה הזו
 ג' לפקודת העיריות. אתם מוזמנים  לקרוא שם בעצמכם. 149

 
, והאבסורד 2013-ו 2012ש בוועדה, זה שבדקנו גם את אחד האבסורדים שי מר נתן בז'ה:

יוסי בקדנציה ההיא.  י הייתי בתקופה ההיא עם   הוא שאנ
 

 ביקרת את עצמך למעשה.  עו"ד הדר מימון:
 

יו"ר ועדת ביקורת הוא  מר נתן בז'ה: מה לעשות שאלה החוקים, שמי שצריך להיות 
 מהאופוזיציה. 

 
, אבל הוא לא  עו"ד הדר מימון:  יכול להיות גם דירקטור בגוף מבוקר. כן

 
ן מה לעשות. מצאתי את עצמי  בודק מר נתן בז'ה:   -אבל זו המציאות, אי

 
ישבתם שם בלי סמכות, ואישרתם את כל הנושאים האלה בלי סמכות.  עו"ד הדר מימון:

יכהן כדירקטור ב)לא ברור( 149יש פה את  , הוא קובע בצורה מפורשת, שיור הוועדה לא   ג'
 

ון רזניק: צי הבעיה הדר שהדו"חות האלה, יש פה בעיה אובייקטיבית, שגם אני  מר בן 
 נתקלתי בה. הדו"חות האלה יוצאים מאוחר. 

 
. גב' שירה דקל כץ:  איזה דירקטוריון? לא הבנתי

 
יכול לבקר את עצמו, זה חד משמעית. זה ברור,  עו"ד הדר מימון: תראה, ברור שהוא לא 

ולא בטיח. לא צריך בשביל זה ל  א פסיקה 
 

ו  לא הכתובת. הכתובת זה משרד הפנים. לא צריך בשביל זה לא   מר נתן בז'ה: ז אבל 
 פסיקה ולא בטיח. 

 
 זה לא הכתובת. הכתובת זה משרד הפנים.   מר נתן בז'ה:

 
זה?  עו"ד הדר מימון:  לא, לא, לא. הכתובת זה הם, מה 

 
 לא, לא. הם ממנים.   מר נתן בז'ה:
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. הדר, מה הבעיה? שנתן יהיה יו"ר של מה?  ירה דקל כץ:גב' ש  לא הבנתי
 

, לא 2/ג)149כתוב במפורש שיו"ר ועדת ביקורת לא יכול לכהן, בסעיף  עו"ד הדר מימון: )
 יכול לכהן כדירקטור בגוף עירוני מבוקר. 

 
.  עו"ד הדר מימון:  לא הבנתי

 
 אתה מתכוון למתנ"ס?  גב' שירה דקל כץ:

 
 לא ברור. מה?  נמן:מר אלי גרי

 
ון רזניק: צי יוצא דו"ח, זה ספר של  מר בן  , 6-5נושאים בדרך כלל,  8עמודים,  200הדר, 

 ישיבות בשביל לעבור דו"ח כזה.  6צריך 
 

זה ברור.  עו"ד הדר מימון:  , יכול לבקר את עצמו  הוא לא 
 

ו בדו"חות ביקורת של  גב' שירה דקל כץ: , לא מעבר . זה2015-2014אנחנו דנים עכשי ו
 לזה. 

 
 לא, לא קשור לראש העיר.  עו"ד הדר מימון:

 
ון רזניק: צי  )לא ברור( בעיה אובייקטיבית)לא ברור(  מר בן 

 
.  עו"ד יעלה מקליס:  אתה אישרת, המועצה אישרה אותו

 
, מה שכתוב בסעיף  עו"ד הדר מימון: . תקרא 2ג)149אתה יכול להסתכל, היועץ המשפטי )

 נפל פגם.  מה כתוב, תראה אם
 

י: יו"ר ועדת ביקורת)לא ברור( על   מר משה לו יו"ר האופוזיציה)לא ברור(  )לא ברור( 
2016-2017 ? 

 
יהיה רק  2016לא,   מר נתן בז'ה:  .2017אני כבר מסיים. 

 
 מועצת העיר אישרה את ההרכב של ועדת ביקורת.  עו"ד יעלה מקליס:

 
צת העיר הייתה צריכה לבדוק יותר לעומק בסדר. אז יכול להיות שמוע עו"ד הדר מימון:

. כרגע הפניתם לסעיף  וי . אם תקראי את הסעיף, תראי שהסעיף הזה לא מקנה 149את המינ ג'
  -לך

 
 לא היה. לגבי התקופה הנקובה לביקורת.  2015-2014 גב' שירה דקל כץ:

 
ון רזניק: צי כי אנחנו במקרים את ע מר בן   צמנו.הוא אומר שאנחנו לא יכולים לאשר 

 
י דווקא סומכת על נתן.  עו"ד יעלה מקליס:  אנ

 
  -ברור שאת סומכת. אבל אם הבן אדם יושב ב עו"ד הדר מימון:

 
י כרגע כאופוזיציה.   מר נתן בז'ה:  תראה, אנ
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,  מר אמנון סעד: . אני באמת לא הבנתי . מה הבעיה בזה ש149תסבירו לנו  ?-ג'
 

 מה הבעיה?  גב' שירה דקל כץ:
 

ון רזניק:מר בן   אתה שנים שנתן כאילו ביקר את עצמו, כבר אמרנו.  צי
 

.  גב' שירה דקל כץ:  אבל זה לא על זה, זה לא עשיו
 

י  עו"ד יעלה מקליס: , אנחנו בחרנו אותו לפנ  כמעט.  4שנים,  3יש כאן שיהוי
 

 .4  מר נתן בז'ה:
 

ון רזניק: צי ן  מר בן  את סוף הקדנציה לא, הוא אומר שבהתחלה הוא כאילו ביקר עדיי
 הקודמת. 

 
 לא, לא, לא.  עו"ד הדר מימון:

 
זה  עו"ד יעלה מקליס: מה ההבדל? הוא גם אז היה חבר, מה ההבדל? למה לא העלית את 

 אז? 
 

שאני רואה טעם לפגם בזה שאתם כרגע  -אני אומר שני דברים: אחד  עו"ד הדר מימון:
, הדיון צריך להיות בשנה העוקבת, זוכר. אבל מזמן לא  דנים, לפי דעתי י  עד כמה שאנ

זה בשנה העוקבת מבקרים את השנה שלפני  זוכר  י  הסתכלתי בסעיף הרלוונטי בחוק. כמה שאנ
יו"ר  יין הוא האם את יכולה למנות  ן הוא אחר. הענ ן. כרגע העניי כן. אבל זה כרגע לא העניי

יו"ר ועדת ביקורת שמינית   -ועדת ביקורת והאם 
 

. אנ עו"ד יעלה מקליס: י לא מיניתי , אנ  י לא מיניתי
 

יו"ר ועדת הביקורת, שישב כדי לבקר את הדו"חות האלה, ישב,  עו"ד הדר מימון: האם 
 בלא שהוא היה פסול מלשבת)לא ברור( 

 
 למה אני פסול?   מר נתן בז'ה:

 
 אבל למה הוא פסול? גב' שירה דקל כץ:

 
. עו"ד הדר מימון:  זה לא אני קבעתי

 
, זה 2015-2014, אבל לא  מר נתן בז'ה:  2014, אתה מערבב דברים. מה שכרגע דיברנו

 . 2015-ו
 

ון רזניק: צי זמן שהוא כבר היה באופוזיציה.  מר בן   כרגע מדברים על 
 

 פה כבר הייתי באופוזיציה.   מר נתן בז'ה:
 

אתה חייב להיות באופוזיציה, אבל אסור לך לכהן כדירקטור בגוף  עו"ד הדר מימון:
 בוקר. עירוני מ
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:???  .  אבל)לא ברור( זה לא גוף עירוני

 
 למה? המתנ"ס זה לא מבוקר?  עו"ד הדר מימון:

 
.  עו"ד יעלה מקליס: י  לא עירונ

 
.  גב' שירה דקל כץ:  הוא לא עירוני

 
 אה, הגעת למתנ"ס.   מר נתן בז'ה:

 
ון רזניק: צי  אז מה אתה אומר, שצריך להחליף אותו? מר בן 

 
ו אתה נזכר? עו"ד יעלה מקליס: יו"ר. עכשי נתן   מועצת העיר אישרה פה אחד את 

 
ון רזניק: צי ו זורמים איתך, אז מה אתה צריך, להחליף אותו?  מר בן   נניח שאנחנ

 
המועצה אישרה, ועדת ביקורת ישבה, התכנסה, שמעה, עשתה אחלה  עו"ד יעלה מקליס:

 עבודה, מצוינת. 
 

י כאן כחבר מועצת עיר עו"ד מקליס, את לקראת  עו"ד הדר מימון: אישור דו"חות. אנ
 אומר לך שני דברים. 

 
 למה לא אמרת את זה כשהוא מונה?  עו"ד יעלה מקליס:

 
 אני אומר לך שני דברים.  עו"ד הדר מימון:

 
ו   מר נתן בז'ה: וגם אז לא שמעתי אותך.  2013לא, אבל אנחנ  , דנו  כבר 

 
, קראתי את הסעיף. אתם חוזרים כרגע 914)לא ברור( לדון לפי סעיף  עו"ד הדר מימון: ג'

 בפסלות, דנים בנושא שהוא בפסלות. 
 

 זה רק משרד הפנים.   מר נתן בז'ה:
 

 יש פסלות יחסית.  עו"ד יעלה מקליס:
 

יחסית, כרגע את יודעת עליה. היא לא יחסית בכלל. כרגע  עו"ד הדר מימון: אה, פסלות 
 את הולכת ל)לא ברור( 

 
 שנים?  4אתה שמעת את זה פעם ראשונה. איפה היית לפני  עו"ד יעלה מקליס:

 
 אז הנה, עוד לא הצבעת.  עו"ד הדר מימון:

 
 אנשים עשו עבודה. מה, עכשיו אתה תקטול את כל העבודה שהם עשו?  עו"ד יעלה מקליס:

 
 אל תצביע. תעלי את זה להצבעה. אל תצביע. תעלי להצבעה.   מר נתן בז'ה:
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 מועצת העיר מאשרת את סיכומיה בדיוק, אני בעד. מי בעד?  עו"ד יעלה מקליס:

י ביקורת לדוח מבקר העירייה לשנים  יינ  . 2014-2015והמלצותיה של הוועדה לענ
, גם איציק הצטרף. אמנון? אמנון בעד. מי נגד?  , ואנוכי , אלי , בני נתן, משה, ורדי  , יוסי בעד: 

יופי. ט  ,  וב.נגד: הדר. מישהו נמנע? פינקר בעד. כן
 

 : הצבעה
 

רזניק, אלי גרינמן,    9 -בעד  י  , בנ , ורדי בושרי י נתן בז'ה, משה לו יוסי בן דוד,  יעלה מקליס, 
 יצחק פינקר, אמנון סעד.     

 
 

ן   1  -נגד   הדר מימו
 

 מועצת העיר מאשרת ברוב קולות את סיכומיה והמלצותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר  החלטה:
 .2014-2015לשנים העירייה 

 

 
 

  -טוב, אנחנו סוגרים את ישיבת עו"ד יעלה מקליס:
 

 לא, יש לך את זה.  עו"ד רוני חלמיש:
 

 סליחה.  עו"ד יעלה מקליס:
 

ן מה להגיד? המבקר, כמה מילים.   מר נתן בז'ה:  רגע, למבקר אי
 

 אנחנו כבר הצבענו אבל.  עו"ד הדר מימון:
 

ובכל זאת בסעיף  מה זה חשוב? אז  מר נתן בז'ה: נו באמת. 1-הוא יגלוש ב 2הצבענו   , 
, כמה מילים.  ן  דיון על הדו"ח הכספי המבוקר. ישורו

 
 

 .2016דיון על הדוח הכספי המבוקר והדוח המפורט לשנת  - 2סעיף מס' 
___________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
 

י אגיד כמה מילים.  מר ישורון פרסיק: אני לא ביקשתי את זכות הדיבור, אבל אם רוצים, אנ
י רק רוצה להתייחס להערה של הדר לגבי  הדו"חות שלא מוגשים מידי שנה. יש בה צדק, אנ

נפרדים ל , אבל 2014-2015-אני לא אומר שלא. אבל הוועדה באמת לא הגישה סיכומים 
ינואר,  הוועדה כל הזמן המשיכה את העבודה שלה, מבלי להגיש את הסיכומים, ואנחנו בסוף 

ובדת במלוא . זאת אומרת, הוועדה ע2016מסיימים את הישיבות כבר של הדו"ח לשנת 
ועושה  ונים מאוד מקיפים, מאוד מקצועיים,  הקיטור בצורה אחראית, רצינית, ומתכנסת בדי

 את עבודתה נאמנה. 
י יכול להסביר גם למה.  זו שהיא פשלה קטנה שבאמת לא הגשנו בנפרד, ואנ הייתה פה אי

והיה לו המשך ב 2014מאחר וחלק מהדו"חות של   ,  . 2014-עסקו בדו"ח על הפיקוח העירוני
ב , ולכן כנראה שלא סגרנו את הדו"ח, אז זה 2014-)לא ברור( המשיך ב2013-זאת אומרת, 

, ואנחנו כמו  , אבל הוועדה המשיכה ודנה כל הזמן הסיפור. לא ראינו את זה באותו זמן
, מסכמים את  ון של  2016שאמרתי  . 2016כבר בעוד חודשיים. התחלנו כבר את די

 
, הצלחת לבלבל אותי עוד יותר.  אתה יודע, מר אמנון סעד: ן  אבל ישורו
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 למה? מר ישורון פרסיק:

 
י אגיד לך למה.  מר אמנון סעד:  אנ

 
 . 2017תאשר את  2019-אתה ב עו"ד הדר מימון:

 
לפי ככה וככה, הוא לא יכול לבקר בגלל  -אני שואל שאלה. הוא אמר  מר אמנון סעד:

  -ש
 

 לא התייחסתי לזה.  מר ישורון פרסיק:
 

יו"ר ועדת ביקורת, כשהוא נמצא בגוף  מר אמנון סעד: רגע, רגע. הוא לא יכול להיות 
ו מכיוון שהוא לא נמצא באף גוף מבוקר של העירייה שזה מתנ"ס, אז לכן  . עכשי מבוקר עצמו

ו אתה חזרת ל זה מתבטל. עכשי  . 2013-ו 2012-בעצם 
 

.  מר ישורון פרסיק: , לא חזרתי  לא, לא, לא חזרתי
 

 איפה אתה רואה פה בעיה? תסביר.  מנון סעד:מר א
 

ן. אני  מר ישורון פרסיק: אין פה בעיה, לא התייחסתי לזה בכלל. לא, לא, לא, אמנו
זה מה שהוא  התייחסתי רק להערה של הדר, שאמר שלא הגשנו את הסיכומים אחרי כל שנה. 

 אמר. 
 

 לפי החוק.  עו"ד הדר מימון:
 

 על ההרכב.לא דיברתי  מר ישורון פרסיק:
 

 שלא הגשתם את הסיכומים?  מר אמנון סעד:
 

.  מר ישורון פרסיק: . זה מה שציינתי  כן
 

י רוצה רק להוסיף, לפני שאתה ממשיך, שכמו שאמר  עו"ד יעלה מקליס: . אנ ישורון תודה 
ו והוסדרו וגם נתן ברוב הגינותו הזכיר את  , חלק גדול מההמלצות או רובן כבר תוקנ גם נתן

ן הזה בעצם, שזאת הייתה בעצם מטרת הדו"ח, לתקן את ההתנהלות ולשפר זה. כך שג ם העניי
 אותה, זה כבר בוצע ונעשה. 

 
טוב, אז אנחנו נסכם את מה שראש העיר אומרת, ואני מצדיק את מה  מר ישורון פרסיק:

נסתיים פה. בעצם הדו"ח  שהיא אומרת. אני רק יכול לומר דבר אחרון לסיכום, שהדו"ח לא 
לצוות לתיקון ליקויים, שבו הצוות עוקב אחרי אותן המלצות שאתם כרגע אישרתם,  עובר

 ואחרי תיקון אותם ליקויים, מדווח לוועדה על אותם ליקויים והמלצות שיושמו.  
 

 18,000, החיסכון של 2014-זאת אומרת, התיקון לדוגמא של סלקום מ עו"ד הדר מימון:
 -, כתבתם פה 2014החשבונית של סלקום לשנת , על 21.11.17-שהוא עולה היום מה ₪

י ה  ? -המלצות הביקורת יושמו הלכה למעשה. מתי? זה לפנ
 

 מזמן. זה בהמשך כבר בוצע. חברת הסלולר שלנו)לא ברור(   מר גל לניאדו:
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  -זה מה שאני אומרת, ההמלצות עו"ד יעלה מקליס:
 

, הברזל)לא ברור( ב  מר גל לניאדו:  וצע, הלכה למעשה. הטלפונים הופרדו
 

זה היה? מתי?  עו"ד הדר מימון:  אז מתי 
 

 . 2016, אולי בתחילת 2015-ב  מר גל לניאדו:
 

 על המלצה? 2017אז מה הטעם לחתום על זה בנובמבר  עו"ד הדר מימון:
 

אתה מסתכל על המלצה אחת. אנחנו מדווחים. הביקורת מדווחת  מר ישורון פרסיק:
 ם. למועצה על תיקון ליקויי

 
ל  מר נתן בז'ה: ו  , זה כי אנחנו רואים 2016-אגב, אחד היתרונות שאנחנו כבר הגענ

. 2014-2015לדוגמא תוקנו החלק הגדול מהליקויים שמסרנו אותם לפני שנה, של  2016-שב
גם יכול לבדוק שנים אחורה, אנחנו כבר את   נתחיל מיידית.  2017זה היתרון, שאתה 

 
זה גם תוקן בזמן אמת? 17הפסד בסעיף  ₪ 78,0004-גם ה עו"ד הדר מימון:  , 

 
נכון?  מר ישורון פרסיק: זה. נכון או לא? הוא מדבר על הגנים,   אנחנו הצלחנו להחזיר את 

 
י יכול?   מר גל לניאדו:  אנ

 
כן או לא?  עו"ד יעלה מקליס:  תגיד 

 
, כן.   מר גל לניאדו:  כן

 
.  עו"ד יעלה מקליס: ו. זהו. כן , גמרנ  די

 
.  ר ישורון פרסיק:מ  תפסנו את זה בזמן. הדר, תפסנו את זה בזמן
 

. טופל.  עו"ד יעלה מקליס: כן ולא, תוקן  שאלה 
 

.  עו"ד הדר מימון: )לא ברור( רלוונטי  אתם מבינים למה יש חשיבות לדון בשנה העוקבת? 
 

ין המהותי בעצם שהליקויים שהוז עו"ד יעלה מקליס: זה מה שאני אומרת, שהעני כרו אבל 
 .  על ידי ועדת ביקורת, תוקנו

 
י הוועדה.  מר ישורון פרסיק: י הוועדה, חלק מהם הרבה לפנ  עוד הרבה לפנ

 
 ולכן דו"ח הביקורת בעצם השיג את מטרתו העיקרית.  עו"ד יעלה מקליס:

 
י: ל  מר משה לו , גם  לי הצעה, שהביקורת והיו"ר, תשבו תוך כדי , תוך כדי 2018-יש 

 עבודה. 
 

זה מה שהוא אומר.  לה מקליס:עו"ד יע  אבל זה מה שקורה, 
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י: , כדי שהיא לא תצטרך לבדוק את עצמה אחר כך,   מר משה לו תעשו ביקורת תוך כדי

 אם היא תהיה באופוזיציה. 
 

 לא הבנתי לאן אתה חותר.  מר אמנון סעד:
 

י עו"ד יעלה מקליס: לי מה להגיד על זה אבל מאחר ואני ברוח טובה, אנ לא ארד  משה, יש 
 נמוך. 

 
. מה זה נמוך?  מר אמנון סעד: מה נמוך בזה? יש בחירות דמוקרטיות ואת תפסידי בהן

. עברנו את השיא גם של ים המלח, נו  יותר נמוך מאיפה שאת)לא ברור( על העירייה, אין
 באמת. 

 
 ברור, ברור.  עו"ד יעלה מקליס:

 
, פ  מר אמנון סעד: 'נמוך' נהיה נמוך. אולי הוא זה המילים שיש לך להגיד,  תאום משה 

נמוך קומה, אבל הוא לא ממש בן אדם נמוך, ומי שנמוך זאת את, שמשתמשת בזה. הוא העיר 
, את תפסידי ואת תלכי מפה. אני טוען שגם לא תהיי באופוזיציה.  איזו הערה. לדעתו

 
 טוב.  עו"ד יעלה מקליס:

 
נותנת אז מה הבעיה פה להגיד? את יכולה להג מר אמנון סעד: . את  יגידו' ימים  ' יד 

 ציונים. 
 

.  עו"ד יעלה מקליס: זיון , אני מודה לך על החי ון  אמנ
 

.  מר אמנון סעד: לי . את לא ברמה בשביל להודות   אל תודי לי
 

ן.  עו"ד יעלה מקליס: ו  אני מודה לך על החיזי
 

 את לא ברמה ולא בעמדה לתת פה ציונים. נמוך, שנמוך.  מר אמנון סעד:
 

י  גם אתה לא.  עלה מקליס:עו"ד 
 

י כן.  מר אמנון סעד:  אנ
 

 גם אתה לא.  עו"ד יעלה מקליס:
 

. אל תגידי  מר אמנון סעד: לי י  י אגיד, תענ , אני אענה. כשאנ י כן. כשאת אומרת משהו אנ
 לו נמוך. 

 
 לא רוצה לענות לך.  עו"ד יעלה מקליס:

 
י לא רוצה לענות, לא רוצה לדבר איתך, מר אמנון סעד:  אני מסביר לך.  אנ

 
, אל תדבר, אל תפריע גם.  עו"ד יעלה מקליס:  אז די
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זה לסעיף הזה, שאני תומך במשה, ואני חושב שאת לא  מר אמנון סעד: אני אומר את 

גרוע שהיה בהיסטוריה של מדינת  י פה. את תלכי מפה בבושת פנים. את ראש העיר הכי   תהי
 ישראל. 

 
 בסדר.  עו"ד יעלה מקליס:

 
. ואני תומך במשה.  אמנון סעד:מר   ולכן את תלכי

 
, אתה תמיד היית מאוד מדויק.  עו"ד יעלה מקליס:  אמנון

 
.  מר אמנון סעד: הייתי מאוד מדויק, גם עזרתי לך להגיע למקום הזה, ואני חוזר בי

, יש תאונות קורות, כ"ט בנובמבר,  . הרסת את העיר הזאת. את בזבזנית 4.12, 17.1לצערי
יופי, בואו)לא ברור( כפייתית . אז   . משרד הפנים מאפשר לה לבזבז

 
 בעיקר בזבזתי את השכר שלך.  עו"ד יעלה מקליס:

 
ן.  מר אמנון סעד: ן אותך. הרי אמרת לי את זה מהחודש הראשו , כן. זה מה שמעניי כן

לי הקלטות שלך, שאת אומרת שאני)לא  . כמה אישה קטנה את. יש  'השכר שלך, השכר שלך'
לי עוד הקלטות. איך שינית את עורך.  ברור(.  זה מוקלט. יש 

 
, אתה יודע.  עו"ד יעלה מקליס: ון  אמנ

 
נמוך  מר אמנון סעד: נמוך, גבוה. יותר  נותנת ציונים באמת, של תרבות, של ערכים,  את 

 מאיפה שאת נמצאת בו לא קיים, לא קיים. 
 

 הדיבור שלך לא מוסיף לך.  עו"ד יעלה מקליס:
 

, את דרדרת את השיח לרמה מאוד עד:מר אמנון ס י לי נ  מאוד נמוכה. -תאמי
 

, גל.  עו"ד יעלה מקליס:  כן
 

יש לך. על מה הוא מעיד? על מה הוא מעיד?  מר אמנון סעד:  איזה חיוך 
 

.  עו"ד יעלה מקליס: ון , אמנ  אה, אמנון
 

.  מר אמנון סעד: 'אה'  אל תגידי לי 
 

ן לך משהו עו"ד יעלה מקליס: , צא החוצה.  באמת, אם אי ין  להגיד לגופו של עני
 

באמת)לא ברור( תשתקי קצת. מעליבה אנשים. מי את שתעליבי אנשים?  מר אמנון סעד:
 מי את בכלל? 

 
ודיווח את הדו"ח הכספי המבוקר, זה גם כן   מר גל לניאדו: אנחנו מעבירים לפה לדיון 

ן הפן המנהלי והפרוטוקול.  יי  לענ
 

י: .   מר משה לו  כבר דנו
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, בדיוק. הדו"ח הכספי המבוקר של שנת  מר גל לניאדו: , 2016הדו"ח הכספי המבוקר, דנו בו

וי בין הדו"ח הזה לבין הדו"ח הרבעוני שהוצאנו, כמעט  דו"ח שהוציא הרו"ח. למעשה, השינ
 . וי ן שינ  ואי

 
 ? 2016איפה הדו"ח המפורט לשנת  עו"ד הדר מימון:

 
.   מר גל לניאדו:  צורף לכם לזימון

 
 לא, לא צורף.  עו"ד הדר מימון:

 
 לא צורף.  2016לא,   מר גל לניאדו:

 
 לא צורף הדו"ח.  עו"ד הדר מימון:

 
 הנה.   מר גל לניאדו:

 
 ? לא צורף. 2016 עו"ד הדר מימון:

 
י:  לא צורף, אבל הוא)לא ברור(   מר משה לו

 
.  עו"ד הדר מימון: י רוצה לקבל אותו  אנ

 
.   מר גל לניאדו: י  הנה, הוא צורף. אודליה מציגה אותו והוא צורף. זה דו"ח רבעונ

 
 . 2017זה  עו"ד הדר מימון:

 
 )מדברים ביחד( 

 
זה בישיבה הבאה. ממילא אנחנו נבטל את זה.  עו"ד הדר מימון:  לא נורא, נביא את 

 
 נבטל אותה, זה הכי חשוב. נבטל אותה, את הכישלון המהדהד הזה.  מר אמנון סעד:

 
ון רזניק:מ צי  למה זה מהותי?  ר בן 
 

.   מר גל לניאדו:  אתה לא מאשר אותו אבל, אתה לא מאשר אותו
 

ו, איך אני יכול לדון עליו?  עו"ד הדר מימון:  אבל אני רוצה לדון עלי
 

ן ונגמר הסיפור.  מר ישורון פרסיק: יכול עכשיו להציג אותו פה בשביל הדיו גל, גל. אתה 
 ב. תעלה אותו עכשיו במחש

 
י רוצה שיישלח לדואר, להסתכל עליו  עו"ד הדר מימון: . היא  10לא, לא, אנ ימים לפני

נעבוד לפי החוק.  ו   משחקת איתי במשחקים, אנחנ
 

.  מר ישורון פרסיק: ון  תציג אותו בשביל הדי
 

 )מדברים ביחד( 
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נדונה, אז זה בסדר, עו"ד הדר מימון: ן והיא גם לא  יי אז לא  צירפנו ישיבה שלא מן המנ

ן, לא קרה כלום.   נדו
 

, מאחר והדוח הכספי המבוקר, והדוח המפורט לשנת 2טוב, לגבי סעיף  עו"ד יעלה מקליס:
ו נוריד 2016 ולא צורף, למרות שהוא זהה לדו"ח שכן בידכם, אנחנ , בטעות לא נשלח אליכם 

 את זה מסדר היום. מסכימים להוריד את זה מסדר היום? 
 

. לא עו"ד רוני חלמיש: יכולים לדון  , אלא אם כן בהסכמה הם 
 

 לא, לא מסכימים.  עו"ד הדר מימון:
 

זה מסדר היום?  עו"ד יעלה מקליס:  אתם רוצים לדון בזה או אתם רוצים להוריד את 
 

י:  לא משנה.   מר משה לו
 

, סליחה?  עו"ד הדר מימון:  לא, לא. למה לדון
 

 ישיבה נוספת.  אם לא נדון בזה, נצטרך לזמן גב' שירה דקל כץ:
 

.  עו"ד הדר מימון: ין  את זימנת ישיבה שלא מן המני
 

ו עוד הרבה החודש, יש לכם לאשר תקציב, ויש עוד המון  גב' שירה דקל כץ: לא יהי
 נושאים. 

 
 תכניסו סנדויצ'ים, הכל בסדר.  עו"ד הדר מימון:

 
גורפת להעלות את זה היום.  עו"ד יעלה מקליס: ן הסכמה  מי בעד להעלות אני מבינה שאי

ון?  ו לדי  את זה עכשי
 

יכולה להעלות את זה לדיון? את לא שלחת את זה  עו"ד הדר מימון: ימים  10איך את 
 . י  לפנ

 
זה מסדר היום בהסכמה של כולם.  עו"ד יעלה מקליס:  יש התנגדות. אנחנו מורידים את 

 
זה  עו"ד הדר מימון:  בהסכמה? הבאת את זה בצורה לא חוקית, מה את מורידה את 

 
 אוי באמת.  גב' שירה דקל כץ:

 
ון רזניק: צי זה ירד. בוא נתקדם.  מר בן   בסדר הדר, 

 
 
 
 
 
 
 
 

 ירד מסדר היום. - 2016דיון על הדוח הכספי המבוקר והדוח המפורט לשנת  - 2סעיף מס' 
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 30.6.2017 -יידוע ודיווח הדוח הכספי של העירייה ל - 3סעיף מס' 
_________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
יעלה מקליס: ל - 3סעיף  עו"ד  . 30.6.17-אנחנו ביידוע ודיווח על הדו"ח הכספי של העירייה 

 גל. 
 

י  מר גל לניאדו: יונ יצא גם  7201הדו"ח הכספי של  נדון כמובן גם בוועדת כספים כבר. 
 , ני זה דו"ח רבעו  . י הוא דו"ח מאוזן יכול לציין שהדו"ח הרבעונ י  פרוטוקול שצורף לכם. אנ
שבדוח הרבעוני הזה אנחנו כרגע לא משכנו את קרנות הרשות לתוך התקציב לפי התקציב 

שהתרחשו בתקופת  המאושר, בשלב הזה של הדו"ח, בעיקר בגלל שתי פעולות תקציביות
התבררה  תביעה גדולה שהתנהלה מול מקורות,  –הכנסות חד פעמיות. אחד  2הדו"ח, שזה 

ינו חלק מקבוצת רשויות שניהלה תביעה בעניין של חיוב העיריות על ידי מקורות,  שאנחנו הי
מה שנקרא חיוב מעל הזכויות. הבירור של התביעה הזאת הניב לעירייה הכנסה חד פעמית של 

ן  2  . ₪מיליו
זה סכסוך כספי שנולד  בנוסף, התברר בעצם עוד איזושהי סכסוך כספי שהיה לנו עם השפד"ן, 

ון הראשון של  נו. גם הנושא הזה, בחצי ידי ו  2017מהמעבר וביצוע תאגוד על  נתברר, והניב לנ
. אני עושה נטו בניכוי הוצאות. כל מה שאני מדבר ₪ 400,000גם כן תוצאה חיובית של 

. שתי הפעולות האלה אלי . אני לא מתחיל להסביר, זה נכנס, יצא. אני אומר נטו כם זה נטו
לנו על יעד בעצם של ארנונה, שקצת פחות עמדנו בו, בעיקר בגלל נושא של החלטה של  כיסו 

 התעשייה האווירית, לא לשלם איזשהו סכום ארנונה שהוא שנוי במחלוקת. 
 

  ולקחנו אותו בחשבון? מר אמנון סעד:
 

 הוא נכנס לתוך התקציב, הוא חלק מהתקציב.   מר גל לניאדו:
 

 כמה כסף זה?  מר אמנון סעד:
 

ן  3הסכום הזה הוא סדר גודל של   מר גל לניאדו:  בשנה.  ₪מיליו
 

 על מה הוא בדיוק? איפה המחלוקת? על מה? מר אמנון סעד:
 

ליך משפטי של אנחנו מול התעשייה האווירית, בעצם פתחנו בה  מר גל לניאדו:
ו  . עשינ ו השוואת התעריפים שתעשייה אווירית משלמת לתעריפים הקבועים בצו הארנונה שלנ
מהלך בעצם של ביטול, הפסקה או ביטול של הסכמי פשרה עם תעשייה אווירית, ובעצם 
להתחיל לחייב אותם בצורה מסודרת, לא לפי אותם הסדרי פשרה, אלא שגם עוגנו בפסיקת 

 אגב, אלא בתעריף הרגיל לעסקים.  בית משפט כדרך
יכולה במצב כזה: אחד  היא יכולה גם לא  -לשלם ולנהל הליכים. שנית  -התעשייה האווירית 

ולנהל הליכים על הסכום הזה. וזה מה שכרגע ב  הם החליטו לעשות.  2017-לשלם 
 

  -שהם ישלמו את ה 2017-2016-ואיך אנחנו לקחנו בחשבון ב מר אמנון סעד:
 

ג , ה 2016  ל לניאדו:מר  . אמנון ון  3-הם אכן שילמו  נכנסו לקופת העירייה.  ₪מילי
 

.  מר אמנון סעד:  אוקיי
 

 הם קיבלו החלטה אחרת.  2017  מר גל לניאדו:
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 אז איפה זה עומד?  מר אמנון סעד:
 

כי ברגע שאתה לא משלם,   מר גל לניאדו: י רק אומר, להחלטה הזאת יש משמעות.  אנ
ולנהל תהליכים, אם הם יצטרכו לשלם, הם יצטרכו ועומדת לה ם האפשרות הזאת לא לשלם 

ן  זה למנוע בי לשלם את הסכומים, כמו שאתם יודעים, עם ריבית עיריות. המהלך של לשלם, 
ן היתר, למנוע את אותה ריבית עיריות. יכול להיות. קיבלו  היתר כנראה, משיקולים שלהם, בי

זה.   החלטה אחרי 
 

. איפה זה נמצא עכשיו?  עד:מר אמנון ס  הבנתי
 

.   מר גל לניאדו:  זה נמצא בהליך משפטי
 

 )לא ברור( של הבניין החדש שלהם? מר אמנון סעד:
 

.  מר גל לניאדו: יכול לעדכן י   לא, לא, זה לא קשור לבניין החדש. אם אתה שואל, אנ
 

 ההסכם התבטל. היה הסכם.  עו"ד יעלה מקליס:
 

, א  מר גל לניאדו: ן כן יכול לעדכן שביצענו כבר חיוב לתעשייה האווירית על הבניי י  נ
יין הזה מאוכלס, אוכלס,  ודברים, מתי בעצם הבנ וכרגע אנחנו נמצאים איתם בדין  החדש, 

 מאוכלס. יש להם טענות. 
 

 עוד לא שילמו?  מר אמנון סעד:
 

.   מר גל לניאדו: ן לא שילמו עליו ן. עדיי ו עדיי  לא שילמו עלי
 

.  ן סעד:מר אמנו  גם פה יש הליך משפטי
 

.  עו"ד רוני חלמיש:  עוד אין הליך משפטי
 

ן הזה?  מר ורדי בושרי:  מה גובה הארנונה על הבניי
 

יהיה בערך   מר גל לניאדו: ן הזה, הנטו זה  יי ן  2גובה הארנונה על הבנ  . ₪מיליו
 

 לשנה? מר אמנון סעד:
 

ב  מר גל לניאדו: כי   , נטו , הם הורסים, ככה בערך. למה אני אומר  מקביל לאכלוס שלו
לנו, שאנחנו כמובן נאמת את זה ומאמתים את זה, הם דיווחו לנו וגם דיווחתי לכם  הם דיווחו 
במועצה הקודמת, עושים מבנים אחרים קטנים שפזורים שם, ככה שהגידול הוא לא גידול בכל 

נטו בניכוי החלקים שהם הורסים. לכן אני , אלא הוא גידול  יין .  הבנ  נוקב בארנונה נטו
 

 תכלס בפועל זה מאוכלס.  מר אמנון סעד:
 

, לדעתנו הוא מאוכלס. לדעתנו כרגע הוא כבר מאוכלס.   מר גל לניאדו:  כן
 

 רק שנדע, הם לא משלמים את החיובים.  מר אמנון סעד:
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 כרגע הם לא משלמים את החיוב הזה.   מר גל לניאדו:

 
 משלמים.  גם של החדש הם לא מר אמנון סעד:

 
.   מר גל לניאדו:  של החדש הם לא משלמים, כן

 
 הוצאתם חיובים?  מר אמנון סעד:

 
ן הזה מאוכלס ועובד, הוצאנו   מר גל לניאדו: יי . לעניות דעתנו הבנ הוצאנו חיובים, כן

 חיובים. 
 

 היטל השבחה הם שילמו?  מר ורדי בושרי:
 

 רגע לתקציב הרגיל, זה סיפור אחר. זה סיפור אחר, זה גם לא קשור כ  מר גל לניאדו:
 

 הם שילמו?  מר ורדי בושרי:
 

, הם לא משלמים השבחה. אבל תעשייה   מר גל לניאדו: ורדי זה סיפור אחר,  בוא, 
  -אווירית

 
)לא ברור(  מר ורדי בושרי: לי   אני שואל שאלה, תענה 

 
י  מר גל לניאדו:  צא להם. לא יצא להם חיוב השבחה. הם לא ישלמו על משהו שלא 

 
יצא להם?  מר ורדי בושרי:  למה לא 

 
ן   מר גל לניאדו: זו סוגיה מאוד כבדה אחרת, שגם לה יש המו זו סוגיה אחרת, 

 פרשנויות בנושא הזה. 
 

, אגרות והיטלים?  מר ורדי בושרי:  עד היום הם שילמו
 

 באיחור.  עו"ד יעלה מקליס:
 

, רגע, רגע. ע  מר גל לניאדו: , . היטלים, ל הבניין החדש היטלים ואגרות הם בוודאי
, זה ברור.   שילמו כבר מזמן

 
 עד היום היטל השבחה הם שילמו לעירייה? בעבר?  מר ורדי בושרי:

 
.   מר עוזי מאיר: , היה הליך משפטי הרי  כן

 
.  מר ורדי בושרי: י רוצה להבין  רגע, אנ

 
 לא, השבחה לא. השבחה לא.   מר גל לניאדו:

 
ואגרות. ה עו"ד רוני חלמיש:  ם שילמו היטלים 

 
 היטלים ואגרות.  עו"ד יעלה מקליס:
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 השבחה יש כל מיני פרשנויות שלהם.  עו"ד רוני חלמיש:

 
יוסי בן דוד: נכסים שביצענו)לא ברור( הם שילמו השבחה עשרות  מר  במדידה, בסקר 

זו היתה פשרה)לא ברור( חיוב של איזה   . ₪יון מיל 120מיליוני שקלים. אתה לא היית פה. 
 

 הם שילמו ארנונה והיטלים.   מר גל לניאדו:
 

יוסי בן דוד: .  מר  יש כאן טעות. חוץ מהארנונה. אני טיפלתי בזה באופן אישי לא, לא, 
הם שילמו היטלי השבחה והיטלי פיתוח על כל התוספת שהיתה, לאור סקר הנכסים. אני אומר 

וקיבלו חוות דעת לך דברים בדוקים, הלכנו איתם למשפט והם הגיעו לבי ת המשפט, והם ראו 
 משפטית. 

 
זה. אני חושב שזה היה ארנונה והיטלי פיתוח.   מר גל לניאדו: טוב, ניתן לבדוק את 

 אבל ניתן לבדוק את זה. 
 

.  עו"ד רוני חלמיש: ין החדש, אנחנו הגשנו תביעה, שילמו  היטלי פיתוח על הבני
 

.  4אבל טופס  מר אמנון סעד:  הם לא ביקשו
 

.  עו"ד רוני חלמיש: , זו הבעיה שלנו  גם היתרים הם לא מבקשים מאיתנו
 

 איך אתה יודע שבונים שם? אתה עובר בכביש ו)לא ברור(  מר גל לניאדו:
 

 היתרים)לא ברור( לוועדה למתן היתרים. עו"ד רוני חלמיש:
 

 הם פטורים, הם לא מגיעים לוועדה של עיריית יהוד. הם מגיעים  מר גל לניאדו:
זה מנהל המחוז שבכלל לא בעירייה.   לוועדה על מתקנים ביטחוניים, שהיו"ר שלה 

 
 זה לא מגיע לעירייה.   מר נתן בז'ה:

 
 לא מגיע לעירייה בכלל.   מר גל לניאדו:

 
 סתם שאלה, יש לנו תשריטים?  מר אמנון סעד:

 
 כמה קיבלנו נוסף בארנונה, כתוצאה מביטול ההסכם? עו"ד יעלה מקליס:

 
 מדברים ביחד( )
 

.   מר גל לניאדו: , אמרתי  היטלי פיתוח הם שילמו
 

ועדת  עו"ד הדר מימון: אפשר לשאול כמה שאלות ברשותך, ראשת העיר? בפרוטוקול 
הכספים היתה המלצה על פי ההחלטה של ועדת הכספים, ועדת הכספים ממליצה למועצת 

 הבאים. העיר לעדכן את התקציב ולבטל את היתרות מסעיפי התקציב 
 

ולדיווח?  מר גל לניאדו: י   איך זה קשור לדו"ח הרבעונ
 

.  עו"ד יעלה מקליס: י  זה לא קשור לדו"ח הרבעונ
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זה קשור לסעיף.   מר גל לניאדו: ן איך   בוא, אני מנסה להבי
 

גל, אתה איש מקצוע.  עו"ד הדר מימון:  בוא, 
 

. הדר, סליחה, זה לא קשור לדו"ח הרבעונ עו"ד יעלה מקליס:  י
 

י ואת פרוטוקול  עו"ד הדר מימון: ון כתבתם שאתם מביאים את הדו"ח הרבעונ בהזמנה לדי
. סליחה.   ועדת הכספים לדיון

 
.   מר גל לניאדו: י  כי בפרוטוקול הזה דנו על הדו"ח הרבעונ

 
י יכול.  עו"ד הדר מימון:  בסדר, אבל אנ

 
 י, מה שאתה מתאר. אבל זה סעיפים שלא קשורים לדו"ח הרבעונ  מר גל לניאדו:

 
.  עו"ד יעלה מקליס:  זה לא הדו"ח הרבעוני

 
ן.  עו"ד הדר מימון: ן מה העניי י קורא את הפרוטוקול שצורף. אני לא מבי  חבר'ה, אנ

 
.  עו"ד יעלה מקליס:  אבל זה לא קשור לדו"ח הרבעוני

 
, אלא במה.  עו"ד הדר מימון:  זה בדו"ח הרבעוני

 
י. זה בפרוטוקו  מר גל לניאדו:  ל שדנו על הדו"ח הרבעונ

 
 בסדר, אז מה?  עו"ד הדר מימון:

 
זה לא קשור.   מר גל לניאדו: ן, אבל   נכו

 
.  עו"ד הדר מימון:  מה זה קשור? אני לא מבין

 
 יש לך משהו להגיד לגבי הדו"ח הרבעוני?  עו"ד יעלה מקליס:

 
 סליחה, זכותי לדבר.  עו"ד הדר מימון:

 
. לא, אב עו"ד יעלה מקליס:  ל רק בנושאים שקשורים לדו"ח הרבעוני

 
, ואת מדברת משהו שקשור לישיבה?  עו"ד הדר מימון:  תגידי

 
 סליחה.  עו"ד יעלה מקליס:

 
עם כל הכבוד, אני עכשיו מדבר על נושא המלצת ועדת הכספים. מה זה  עו"ד הדר מימון:

 הדבר הזה? 
 

  -אבל זה לא חלק מה עו"ד יעלה מקליס:
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יין מה שאתה עושה.  מון:עו"ד הדר מי י לי לדבר, זה לא לענ  תנ

 
ין מה שאתה אומר. דבר על הדו"ח.  עו"ד יעלה מקליס:  זה לא לעני

 
 אני מדבר כאן על הפרוטוקול שדנו פה.  עו"ד הדר מימון:

 
. הדו"ח הוא הנושא.  עו"ד יעלה מקליס: ון  אבל הפרוטוקול הוא לא נושא הדי

 
 )מדברים ביחד( 

 
.   ו:מר גל לניאד כן י לא, בסוף)לא ברור( בוודאות  ונ י  בדו"ח של 

 
.  עו"ד יעלה מקליס: י יש לך זכות דיבור לגבי הדו"ח הרבעונ  הדר, 

 
.  עו"ד הדר מימון: י י רוצה. כרגע דנים בדו"ח הרבעונ  יש לי זכות דיבור על מה שאנ

 
 לא, רק לגבי הנושא שעל סדר היום.  עו"ד יעלה מקליס:

 
זה הדבר הזה. א עו"ד הדר מימון: י רוצה לשאול שאלות, מה   נ

 
 קדימה, תשאל לגבי הנושא של סדר היום.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 זה על סדר היום. זה הובא על סדר היום.  עו"ד הדר מימון:

 
.  עו"ד יעלה מקליס: ני  לא, לא. הנושא הוא הדו"ח הרבעו

 
.   מר גל לניאדו:  תקריאי את הסעיף עוד פעם אולי

 
, את  מימון: עו"ד הדר ויגיד שזה לא. תגידי , שיישב פה  י רוצה את היועץ המשפטי אנ

 עושה ממני צחוק. פרוטוקול ישיבת ועדת כספים מצורף לדו"ח. 
 

דיווח.   מר גל לניאדו:  לא, רק 
 

 זה רק דיווח, זהו.  עו"ד יעלה מקליס:
 

י רוצה ל עו"ד הדר מימון: דיווח, אני רוצה לשמוע את הדיווח. אנ  שאול שאלות. כתוב 
 

.  עו"ד יעלה מקליס:  אבל זה לא קשור לדו"ח הרבעוני
 

י רוצה לשאול  עו"ד הדר מימון: זה דיווח? אני שואל אותו שאלה, הוא מדווח לי. אנ מה 
 אותו שאלה. מה הזה דבר הזה? 

 
 תשאל אותו כל שאלה לגבי הדו"ח.  עו"ד יעלה מקליס:

 
, אנחנו עושים פ עו"ד הדר מימון: ה את העבודה בהתנדבות, את סתם גורמת פה תקשיבי

 לעצבים. על מה? 
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 אז למה אתה מתעצבן?  עו"ד יעלה מקליס:

 
יכול לשאול שאלה?  עו"ד הדר מימון: י לא   אנ

 
.  עו"ד יעלה מקליס: י. הדר, כל שאלה רלוונטית לדו"ח הרבעוני  יש דו"ח רבעונ

 
.  עו"ד הדר מימון:  לפעמים אני לא מבין

 
, אתה מוזמן לשאול.  מקליס:עו"ד יעלה  סליחה, כל שאלה רלוונטית לדו"ח הרבעוני

 . ני  בבקשה. אנחנו שומעים. כל מה שקשור לדו"ח הרבעו
 

ל -כתוב פה ככה  עו"ד הדר מימון: , ופרוטוקול ועדת 30.6.17-מצ"ל הדו"ח הכספי 
 . 19.10-הכספים מה

 
ן ויכוח.  עו"ד יעלה מקליס:  הדר, אי

 
לי לדבר.  עו"ד הדר מימון: י   אז תנ

 
 יש לך שאלות לגבי הדו"ח הרבעוני?  עו"ד יעלה מקליס:

 
, אני רוצה לדבר)לא ברור(  עו"ד הדר מימון:  כן

 
יוסי בן דוד:  שיהיה לכם ערב טוב.  מר 

 
וסי בן דוד יוצא מהישיבה.  י

 
. בריאות ואושר.  עו"ד יעלה מקליס: יוסי . להתראות,  ני  בבקשה, לגבי הדו"ח הרבעו

 
  -ועדת הכספים המליצה לבטל ולאפס את היתרות ד הדר מימון:עו"

 
. קדימה, הדר.  עו"ד יעלה מקליס: זה לא קשור לדו"ח הרבעוני  עוד פעם אתה מתחיל? 

 
 אנחנו דנים בסעיפי התקציב.  עו"ד הדר מימון:

 
. יש לך שאלות לגבי הדו"ח הרבעוני?  עו"ד יעלה מקליס: לא. אנחנו דנים בדו"ח הרבעוני

. א נסיים את הדיון ו  י, אנחנ ן לך לגבי הדו"ח הרבעונ  ני שואלת אותך פעם שלישית. אם אי
 

  -יש לי שאלה. כמה עולה לנו הסעיף המיוחד בסעיף עו"ד הדר מימון:
 

 זה קשור לדו"ח הרבעוני?  עו"ד יעלה מקליס:
 

.  עו"ד הדר מימון: , ודאי  כן
 

 לא, זה לא קשור.  עו"ד יעלה מקליס:
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, כמה כסף הוצאת על דוברות. בואי  הדר מימון: עו"ד כמה עולה, זה בדו"ח הרבעוני
, בבקשה. על  י. בואי נ נעבוד לפי הדו"ח הרבעו נשאל אותך סעיפים ספציפיים. יאללה, בואי 

י רוצה לדעת, למה הסעיף הזה מתוקצב בנפרד  161400051סעיף תקציבי  דוברות ופרסום. אנ
 ? 1614000750מסעיף תקציבי 

 
 אבל הדיון הוא לא על התקציב.   מר גל לניאדו:

 
,  עו"ד הדר מימון: , מה ההוצאות שהוצאו ועל מי לא, סליחה, אתה כרגע מדווח לי

 בסעיפי התקציב הרלוונטיים. 
 

.  עו"ד יעלה מקליס:  הדר מאמוש, תקשיב לי
 

 זה גם לא רלוונטי?  עו"ד הדר מימון:
 

ו נענה. אתה רוצה פרטים כאל עו"ד יעלה מקליס:  ו? בבקשה, תשלח לנו בקשה, אנחנ
 

 בשביל זה אני חוזר. אז בואי אני אחזור אתך לפרוטוקול ועדת הכספים.  עו"ד הדר מימון:
 

.  עו"ד יעלה מקליס: ני  יש תקציב עירו
 

ימים. גם לא  3שאתם לא משתפים פעולה ולא מספקים את הנתונים תוך  עו"ד הדר מימון:
ימים, ורק תחת איום  3חודשים, לא  3אחרי כמה חודשים. רק אחרי ליו"ר ועדת הכספים. רק 

י צריך סעיפי  שאנחנו נבטל ונאפס את כל הסעיפים האלה. ואני עכשיו שואל אתכם, למה אנ
 תקציב נפרדים לדוברות, דוברות ופרסום. 

 
 זה תקציב העירייה שאושר.  עו"ד יעלה מקליס:

 
זה ה  מר גל לניאדו:  ובא לפה. זה אושר על ידכם. 

 
. מועצת העיר אישרה את התקציב. שאלה  עו"ד יעלה מקליס: שאלה הבאה. אל תתעצבן

 הבאה. 
 

, בהתאם לגבייה על פי חוק  עו"ד הדר מימון: מועצת העיר גם אישרה את השיטור העירוני
העזר ליהוד מונוסון אבטחה ושמירה. חוק העזר הזה בוטל. כרגע את למעשה מוציאה כסף 

ן לך את זה שלא בהתאם  ני, אין לך הכנסה כנגד, אי לחוק. אין לך סעיף תקציבי לשיטור עירו
ן לך חוק עזר, גם  . כרגע אי , תסלחי לי . את כרגע מסתכנת גם בחיוב אישי בדו"ח הכספי

 ההפעלה. 
 

 טוב. איך זה קשור לדו"ח הרבעוני? עו"ד יעלה מקליס:
 

ה. על פי מה? מכוח איזה סמכות את ממשיכה להוציא כסף על הדבר הז עו"ד הדר מימון:
 את עושה את זה? 

 
 בסדר.  עו"ד יעלה מקליס:
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 זה נמצא לך בתקציב העירוני?  עו"ד הדר מימון:

 
. מה עוד, הדר?  עו"ד יעלה מקליס:  אוקיי

 
י רוצה תשובה.  עו"ד הדר מימון:  אנ

 
 טוב.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 בבקשה.  עו"ד הדר מימון:

 
זה לא קשור לדו"ח.  עו"ד יעלה מקליס:  כרגע 

 
.  עו"ד הדר מימון: . או שהוא עונה, או שאת עונה. תחלטי לו י   למה לא קשור? תנ

 
.  עו"ד יעלה מקליס: י. כן  זה לא קשור לדו"ח הרבעונ

 
יין של השיטור העירוני? עו"ד הדר מימון:  יש לך סעיף תקציבי לענ

 
ל את השאלות, אנחנו מוכנים הדר, אתה רוצה לשאול שאלות, תשא עו"ד יעלה מקליס:

 לענות. 
 

.  עו"ד הדר מימון: . יותר ברור מזה? בואו תענו  שאלתי
 

 אתה ביטלת את חוק העזר. הכל בסדר. טוב. עו"ד יעלה מקליס:
 

 איך את ממשיכה להוציא כסף? ממה? מכוח איזה סעיף תקציבי?  עו"ד הדר מימון:
 

זו לא שאלה לגבי הדו" עו"ד יעלה מקליס: י. הדר,   ח הרבעונ
 

 למה לא?  עו"ד הדר מימון:
 

.  עו"ד יעלה מקליס: ני זו לא שאלה לגבי הדו"ח הרבעו כי   ככה, 
 

 סליחה.  עו"ד הדר מימון:
 

 אם יש לך שאלות ספציפיות.  עו"ד יעלה מקליס:
 

 . 30.6-זה עד ה עו"ד הדר מימון:
 

  -אם יש לך שאלות ספציפיות עו"ד יעלה מקליס:
 

 זאת שאלה ספציפית.  :עו"ד הדר מימון
 

ו נתייחס. יש לך עוד שאלות לפני שאני  עו"ד יעלה מקליס: לנו אותם בכתב ואנחנ תשלח 
 סוגרת את הישיבה? 
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ן  עו"ד הדר מימון: ן ודיווח. אין לך תשובה? תגידי 'הדר, אי ו י כרגע נמצא בדי סליחה, אנ

 . ' ן פרטי שלי , זה עניי י נמצאת בחיוב אישי  לי תשובה. אנ
 
לא, לא, רגע, רגע. הסעיפים מתוקצבים בסעיפי התקציב של מועצת   ר גל לניאדו:מ

 העיר המאושרים. 
 

זה מופיע.  עו"ד יעלה מקליס: ן, בתקציב   נכו
 

ני גם  מר גל לניאדו: זה. יש סעיפים מתוקצבים לשיטור העירו קודם כל צריך להגיד את 
 בהכנסה וגם ההוצאה. 

 
 ה, מה הלאה? ההכנסה נגמר עו"ד הדר מימון:

 
שנייה, קודם כל זה מתוקצב, תיארת תהליך כאילו זה בכלל לא   מר גל לניאדו:

 מתוקצב. קודם כל צריך להגיד שזה מתוקצב. 
 

 זה מתוקצב מכוח מה?  עו"ד הדר מימון:
 

 הכנסה והוצאה מתוקצב בתקציב שאושר במועצת עיר.   מר גל לניאדו:
 

 מכוח מה?  עו"ד הדר מימון:
 

יין החוקי של חוק   לניאדו: מר גל מכוח זה שאישרתם תקציב. אני לא נכנס עכשיו לענ
י יכול להגיד לכם את הסעיפים.  זה קיים. אנ העזר. בתקציב זה קיים. בסעיפים בתקציב 

 . 2016התקציב אושר בסוף 
 

 )לא ברור( מחוק חוק עזר)לא ברור( הכרזה, עם כל הכבוד.  עו"ד הדר מימון:
 

אבל אנחנו אישרנו תקציב, שאולי אסור היה להם להשתמש בגלל מה   מר נתן בז'ה:
, אבל אישרנו)לא ברור(   שעשינו

 
  -ברגע שביטלנו אבל  מר משה לוי:

 
י כרגע בישיבה פורמאלית, שואל שאלה פורמאלית.   מר נתן בז'ה:  אנ

 
 )מדברים ביחד( 

 
 בדו"ח המחצית יש הכנסות ויש הוצאות.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 אני שואל שאלה פורמאלית, היום בתאריך של היום, אנחנו בנובמבר.  "ד הדר מימון:עו
 

 אבל זה לא קשור למחצית.  עו"ד יעלה מקליס:
 

יש לך הכנסה)לא ברור( הוצאה?  עו"ד הדר מימון:  היום 
 

.   מר גל לניאדו: . אוקיי? לדו"ח החצי שנתי ון  זה לא קשור לחצי
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י ר עו"ד הדר מימון: וצה לדעת, בסעיף תקציבי רזרבה לפעולות, סעיף תקציבי טוב, אנ

גזבר לגבי 1990000782 ן  ון הזה קיים.  ₪ 500,000, יש שם הערה של שריו ין השרי שעדי
אנחנו ביקשנו בישיבה האחרונה של ועדת התמיכות, לבטל את השריון השרירותי הזה. אנחנו 

ו בדצמבר, יש עוד חודש, לא השתמשתי ברזרבות ראש  העיר, אנחנו מבקשים לעשות עכשי
 עדכון לתקציב. 

 
 הדר, אבל מה אתה לא מבין?  גב' שירה דקל כץ:

 
ן  עו"ד הדר מימון: ו לי לסיים. לעשות עדכון לתקציב, ולהעביר את אותם חצי מילי י   ₪תנ

ייהנו  לתקציב התמיכות, לתקצב את כל התמיכות פי שתיים. ברור שהילדים שלנו ב"צופים" 
 שר להעסיק עוד עוזרים אישיים. יותר מהכסף מא

 
ו על הדו"ח הכספי למחצית הראשונה של השנה.  גב' שירה דקל כץ:  אנחנו דנים עכשי

 
לנו מספיק דוברים ומספיק)לא  עו"ד הדר מימון: ניהם. יש  י דוברים למי ועוד כל מינ

 ברור( בעירייה. 
 

 צית הראשונה. זה לא קשור ליתרות. אתה דן על הדו"ח של המח גב' שירה דקל כץ:
 

 סליחה?  עו"ד הדר מימון:
 

.  גב' שירה דקל כץ: י יונ  עד סוף 
 

 אתה דן כרגע במחצית הראשונה.  עו"ד יעלה מקליס:
 

 בסדר, אז חצי מהסכום.  עו"ד הדר מימון:
 

ו.  גב' שירה דקל כץ:  זה לא קשור עכשי
 

יש רזרבת ראש העיר בת עו"ד הדר מימון: , מה זה לא קשור?  קציב החצי שנתי? תגידי לי
ון  ניצלת אותו? בבקשה, אני שואל שאלות. ₪חצי מילי  , ניצלת אותו? לא 

 
 . 4.12-אני מזכירה לך, היום ה עו"ד יעלה מקליס:

 
 רזרבה לפעולות.   מר גל לניאדו:

 
נעביר לתמיכות, כמו שדנו 4.12-רזרבה לפעולות, ה עו"ד הדר מימון: , לא ניצלתם. בואו 

נעביר את זה לתמיכות, כדי שנוכל לעשות בזה שימוש. אתה לא רוצה בוועדת תמיכות. ב ואו 
 לעשות עדכון תקציב? 

 
 אבל זה לא שווה לעדכון תקציב?  גב' שירה דקל כץ:

 
 אבל אני שואל.  עו"ד הדר מימון:

 
 חבר'ה, יש לכם עוד שאלות לגבי הדו"ח החצי שנתי?  עו"ד יעלה מקליס:
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 אלתי שאלות ולא קיבלתי עליהן תשובות. אז אני ש עו"ד הדר מימון:

 
.  עו"ד יעלה מקליס:  כי זה לא קשור לחצי שנתי

 
 זה קשור. כל דבר קשור.  עו"ד הדר מימון:

 
.  עו"ד יעלה מקליס:  יש לך משהו שקשור לחצי שנתי

 
, וגם לדו"ח.  עו"ד הדר מימון:  סליחה, אז אני אומר לך שזה קשור. גם לחצי שנתי

 
.  ליס:עו"ד יעלה מק  זה שאתה אומר, לא עושה את זה נכון

 
. בסדר גמור.  עו"ד הדר מימון: 'לא'  בסדר, תמשיכי להגיד 

 
. תועד. תודה רבה. אני מבינה שאין לכם עו"ד יעלה מקליס:   -שמעתי

 
את רק לא מבינה שלהחלטות שלך יש השפעה רוחבית גם ליום שאת לא  עו"ד הדר מימון:

י פה, וחבל לפגוע היום  במוסד הזה שקוראים לו מועצת העיר.  תהי
 

 הדר, תודה רבה על האזהרה. אני מסיימת את הישיבה.  עו"ד יעלה מקליס:
 

י רק אומר לך שחבל.  עו"ד הדר מימון:  אנ
 

נפלא.  עו"ד יעלה מקליס:  תודה רבה לכולם. ערב 
 

 גם לך, ערב נפלא.  עו"ד הדר מימון:
 
 
 
 

  .הישיבה ננעלה
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